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#BROJ TURISTA KOJI U OVOM TRENUTKU BORAVI U ISTRI PREMAŠUJE BROJ

DOMAĆEG STANOVNIŠTVA#

Ravnatelj Nastavnog zavoda za javno zdravstvo Istarske županije Aleksandar Stojanović

ocijenio je u utorak da je, s obzirom na veliki broj turista koji u ovom trenutku premašuje broj

domaćeg stanovništva, epidemiološka situacija u Istri još uvijek relativno dobra.

"Imajući u vidu broj turista koji u ovom trenutku boravi u Istri i premašuje broj domaćeg

stanovništva te s obzirom na veliki broj kontakata koji se ostvaruje prilikom održavanja niza

manifestacija mi u Istri imamo još uvijek relativno dobru i mirnu epidemiološku situaciju, izjavio

je za Hinu dr. Stojanović

Kako je rekao, jedino je broj osoba u samoizolaciji nešto povećan, ali gotovo 80 posto tih ljudi

vezan je uz administrativne mjere, odnosno stavljanja osobe u samoizolaciju nakon prelaska

državne granice

Također je rekao da je u posljednje vrijeme kod svih pozitivnih uzoraka detektiran delta soj.

Stojanović je istaknuo kako je u posljednja 2-3 dana povećan broj pacijenata na liječenju na

Odjelu za infektologiju pulske Opće bolnice, iako od njih šestero, koliko ih je trenutno

hospitalizirano nii jedna osoba nije iz Istarske županije.

"Ne radi se o osobama iz naše županije što dokazuje da bilježimo dolazak turista koji ulaze u

Hrvatsku po trećim kriterijima, a to je kriterij brzog antigenog testiranja. To su osobe koje u

jednom dijelu i ovdje tijekom boravka razviju bolest, odnosno to su osobe koje budu pozitivne

na testu prilikom povratka u matičnu zemlju. Osobe su to koje su najčešće ušle u Hrvatsku s

negativnim brzim antigenim testom dok su potom ušli u jednu fazu inkubacije tijekom boravka

ovdje i razvili bolest" - objasnio je dr. Stojanović.

Po njegovim riječima u Istri je trenutno sedam pozitivnih osoba na COVID-19, dok se ostali

slučajevi odnose na turiste koji se po saznanju da su pozitivni vraćaju u matičnu državu.

"Cijeli taj proces povratka u matičnu državu bude iskomuniciran preko HZJZ-a i preko njihovih

zdravstvenih službi, uz pretpostavku da je povratak moguć. Ako nije moguć zbog zdravstvenog

stanja koji ne dozvoljava povratak ili su u Hrvatsku došli zračnim prijevozom, onda se organizira

mjere izolacije, odnosno karantene na području županije ili turističkih kompanije gdje su

osigurane mjere" naglasio je Stojanović. On je naveo kako je interes građana za cijepljenje u

Istri u zadnjih 2-3 tjedna povećan te kako bi danas trebalo preći 51 posto odrasle populacije

koja se cijepila barem jednom dozom i 47 posto s dvije doze.

"Imamo povećani interes na javnim pozivima bez naručivanja u zadnja dva-tri tjedna, pa smo

tako prošli tjedan imali više od dvije tisuće ljudi koji su primili cjepivo. Primjetan je povećani

interes radno- aktivnog stanovništva ali i interes kod mlađih osoba, čak i kod srednjoškolske

populacije koji su se počeli cijepiti. Oni su osobe koje ostvaruju najveći broj kontakata zbog

svojeg načina života, najviše se kreći i najviše posjećuju manifestacije te su slijedom toga i

najviše izložene u ovom trenutku" - zaključio je ravnatelj Nastavnog zavoda za javno zdravstvo

Istarske županije dr. Aleksandar Stojanović.
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